
BE 
(geanonimiseerd)

Van: 5 

Verzonden: 
donderdag 

7 
maart 

2024 14:53 

Aan: 5 

Onderwerp: 

RE: Rechtszaak natuuronderzoek 
- 

kappen bos(sage) Angerlo 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Hoi 

Ik heb Aad 
vanmorgen bijgepraat 

Met vriendelijke groet, 

Senior 
adviseur 

ruimtelijke ontwikkeling 

(0316) 595111 

Ro zevenaar.nl 

Kerkstraat 
27, 6901 

AA Zevenaar 

(geanonimiseerd)

ZEVENAAR 
Postbus 

10, 6900 
AA Zevenaar 

www.zevenaar.nl 

Verzonden: 
dinsdag 5 

maart 
2024 

17:12 

Aan: 
MO 

zevenaar.nl> 

Onderwerp: 
FW: Rechtszaak natuuronderzoek 

- 

kappen bos(sage) Angerlo 

(geanonimiseerd)

Hom (geanonimiseerd)

Zie hieronder. Wil 
jij 

Aad 
bijpraten 

over het 
verloop 

van de 
zitting 

etc. 

  

Met vriendelijke groet, 

Afdelingshoofd 

/ 
le zevenaar.n! 

Kerkstraat 
27, 6901 

AA Zevenaar 

(geanonimiseerd)

ZEVENAAR 
Postbus 

10, 6900 
AA Zevenaar 

www.zevenaar.nl 

Van: 

Verzonden: 
dinsdag 

5 
maart 

2024 13:42 

(geanonimiseerd)

Aan: 

zevenaar.nl>; 
zevenaar.nl> 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Onderwerp: 
RE: Rechtszaak natuuronderzoek 

- 

kappen bos(sage) Angerlo 

Hallo 

HL (geanonimiseerd)

Dit is 

volgens mij 
een 

procedure geweest, 

waar na een 

zienswijze-gelegenheid beroep bij 

de rechter is 

gevolgd. 

1 

  

  

  

  

  
zevenaar.nl> 

  

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



De 
bezwaarfase 

was hier niet van 

toepassing. 

Ik weet 
er 

dus verder niks 
van. 

Met vriendelijke groet, 

Secretaris 
Adviescommissie 

voor bezwaarschriften/Juridisch 
adviseur 

Kerkstraat 
27, 6901 

AA Zevenaar 

ZEVENAAR 
Postbus 

10, 6900 
AA Zevenaar 

www.zevenaar.nl 

Van: 
zevenaar.nl> 

Verzonden: 
dinsdag 

5 maart 2024 13:36 

Aan: 
zevenaar.nl>; 
Be 

zevenaar nl> 

Onderwerp: 
Rechtszaak natuuronderzoek 

- 

kappen bos(sage) Angerlo 

Urgentie: Hoog 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Hallo 

nr (geanonimiseerd)

Vanochtend is 

B 
namens Communicatie 

aangesloten bij 

de B&W 

vergadering. 

Onderstaande kwam onder andere 

aan 
bod. Ik ben 

niet 
op 

de 

hoogte 
van 

dit 

onderwerp 
en 

de zaak 

bij 

de rechter. 

Hebben jullie 

hier 
meer informatie 

over en is er iemand die de 

collegeleden 

kan 

bijpraten? 

(geanonimiseerd)

  

  

Alvast bedankt. 

Lucien 
noemde dit artikel: 

https://www.gelderlander.nl/zevenaar/nu-bos-verdwenen-is-kan-er-wel- 

natuuronderzoek-gedaan-worden-tot-onbegrip-van-rechter-wat-heeft-dat-voor-zin-aazaieb6/. 

Het 

college 

weet 

hier niks 
van. Dus 

dat 
is 
vreemd. Aad 

was 
wel 

(deels) 
op 

de 

hoogte. 
De 

gemeentewoordvoerder 
in 

het stuk 
is 

volgens 

hem 

collega MEN ij 
was ook 

aanwezig 
in Den 

Haag. Vraag 
van Lucien: hoe is het 

precies 

gelopen 

rondom deze zaak? 
Heeft 

de 
bezwaarschriftencommissie 

het 

gezien? 
Waarom heeft 

het 

college 

niks 

gehoord? Verwachting 

is wel dat er 

vragen gaan 
komen vanuit de raad. Wel 

goed 

om Lucien 
(en 

de rest van het 

college) 

even te 
informeren 

hoe zaken 
gegaan zijn. 

Als er 

vragen 
komen vanuit de 

raad, 
dan komt dat 

op 
het 

bordje 

van 
Aad. 

(geanonimiseerd)

  

  

Met vriendelijke groet, 

Adviseur 
communicatie 

le 
ze 

ereen 

Kerkstraat 
27, 6901 

AA Zevenaar 

Postbus 
10, 6900 

AA Zevenaar 

(geanonimiseerd)

www.zevenaar.nl 

ZEVENAAR 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


